

## **Raiffeisen Centrobank AG**

### **Notice**

**to the holders of the Certificates identified by**

**ISIN: AT0000A0SLW3 and AT0000A0SLX1**

The European Money Markets Institute will discontinue the publication of the EONIA as of 3 January 2022. Therefore, as of 3 January 2022 and in accordance with the Commission Implementing Regulation (EU) 2021/1848 of 21 October 2021, in FT line "Adjustment" (a) the interest rate "r" will be replaced by "€STR as calculated and published by the European Central Bank on the preceding Calculation Day", (b) the current interest margin of the Issuer "r<sub>M</sub>" will be increased by 0.085% to 2.085%, and (c) the valid range of the interest margin of the Issuer "r<sub>M</sub>" will be increased by 0.085% to a range from 0.085% to 4.085%.

Vienna, 9 November 2021

**Raiffeisen Centrobank AG**

## **Raiffeisen Centrobank AG**

### **Mitteilung**

**an die Inhaber der Zertifikate identifiziert durch**

**ISIN: AT0000A0SLW3 und AT0000A0SLX1**

Das European Money Markets Institute wird die Veröffentlichung des EONIA ab dem 3.1.2022 einstellen. Daher wird gemäß der Durchführungsverordnung (EU) 2021/1848 der Kommission vom 21.10.2021 und ab dem 3.1.2022 in der FT-Zeile „Anpassung“ (a) der Zinssatz „r“ durch „€STR wie von der Europäischen Zentralbank am vorhergehenden Bewertungstag berechnet und veröffentlicht“ ersetzt, (b) die aktuelle Zinssatz-Marge der Emittentin „r<sub>M</sub>“ wird um 0,085% auf 2,085% erhöht, und (c) die gültige Spanne der Zinssatz-Marge der Emittentin „r<sub>M</sub>“ um 0,085% auf eine Spanne von 0,085% bis 4,085% erhöht.

Wien, 9.11.2021

**Raiffeisen Centrobank AG**